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LIETUVOS STUDENTŲ SĄJUNGA 
 

NEEILIN ĖS TARYBOS POSĖDŽIO  
PROTOKOLAS 

 
2014-03-28Nr. 2014-03/28 

Šiauliai 
  

Posėdis įvyko: 2014 m. kovo 28 d. 1800 val. 

Posėdžio pirmininkas: Prezidentas Paulius Baltokas 

Posėdžio sekretorė: biuro administratorėAnastasija Pydyk 

Dalyvavo: 14 Tarybos narių iš 21(sąrašas pridedamas, 1 priedas). 

Kviestieji asmenys, svečiai (sąrašas pridedamas 2 priedas) 

 

DARBOTVARKĖ(3 priedas): 

1. Lietuvos studentų sąjungos neeilinio Tarybos posėdžio atidarymas; 

2. Dėl naujų narių priėmimo; 

3. Lietuvos studentų sąjungos reglamento pristatymas; 

 

1.SVARSTYTA. Lietuvos studentų sąjungos Tarybos posėdžio atidarymas, darbotvarkės 

tvirtinimas. 

Posėdį atidarė Lietuvos studentų sąjungos prezidentas Paulius Baltokas. Sveikinimo žodį 

tarėŠiaulių universiteto Studentų atstovybės prezidentė Gabrielė Gendvilaitė, kuri pakvietė visus 

susirinkusius į ŠU SA 16-ąjį gimtadienį balandžio 11-ą dieną. 

Pasisakė: Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA), Gabrielė Gendvilaitė (ŠU SA) Monika 

Simaškaitė (KTU SA),  

SIŪLYMAS: Tarybos posėdžio darbotvarkę išdėstyti šia tvarka: 

1. Lietuvos studentų sąjungos neeilinio Tarybos posėdžio atidarymas; 

2. Dėl naujų narių priėmimo; 

3. Lietuvos studentų sąjungos reglamento pristatymas; 

4. Informacinis klausimas dėl vykusio LURK posėdžio; 

5. Dėl atstovo delegavimo į darbo grupę dėl geriausiai vidurinio ugdymo programą baigusiųjų 

eilės sudarymo 2016 metai tvarkos aprašo projektui  parengti; 
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6. Dėl Valdybos sudėties; 

7. Informacinis klausimas dėl KTU SA ataskaitos teikimo ir rinkimų konferencijos; 

8. Lietuvos studentų sąjungos pozicija dėl vieningo Kauno universiteto įkūrimo. 

NUTARTA. Bendru sutarimu patvirtinti darbotvarkę su pakeitimais. 

 

2. SVARSTYTA. Dėl naujų narių pri ėmimo. 

Paulius Baltokas pristatė, kad yra gautas prašymas iš Lietuvos aukštosios jūreivystės mokyklos 

Studentų atstovybės dėl priėmimo į Lietuvos studentų sąjungos tikruosius narius. Pagal LSS įstatus 

Taryba, apsvarsčiusi prašymą, teikia Konferencijai siūlymą tvirtinti/netvirtinti kandidatus. 

LAJM SA prezidentas Jonas Sadauskas prisistatė ir pristatė pagrindines SA veiklas. 

KLAUSIMAI: Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA), Justinas Petkus (VDU SA), Robertas 

Valuckas (AK SA), Jolita Rasimavičiūtė (ASU SA), Izabelė Girčytė (LSMU SA), Mantas Kinderis 

(VTDK SA) 

PASISAKYMAI:  Gabrielė Gendvilaitė (ŠU SA) ir Diana Mickutė (KUSS) pasisakė už LAJM SA 

priėmimą į LSS tikruosius narius. 

SIŪLYMAS. Teikti Konferencijai siūlymą tvirtinti LAJM SA tikraisiais LSS nariais. 

BALSAVO: UŽ 14, PRIEŠ 0, Susilaikė 0. 

NUTARTA: Bendru sutarimu tvirtinti siūlymą dėl LAJM SA narystės Lietuvos studentų sąjungoje. 

 

3. SVARSTYTA.Lietuvos studentų sąjungos Reglamento pristatymas. 

Paulius Baltokas pristatė siūlymus dėl Reglamento pakeitimų.  

Nagrinėtas kiekvienas siūlymas ir pateiktos pastabos dėl pakeitimų, bet pasiūlyti papildymai. 

Pasisakė: Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA), Justinas Petkus (VDU SA), Diana Mickutė 

(KUSS), Gabrielė Gendvilaitė (ŠU SA), Klaidas Palikevičius (LSS Valdyba), Kernius Visockas 

(LSS Valdyba), Lukas Borusevičius (MRUSA) 

 

4. SVARSTYTA. Informacinis klausimas dėl LURK posėdžio. 

Paulius Baltokas informavo, kad kovo 28 d. Klaipėdoje vyko LURK posėdis, kuriame dalyvavo jis 

ir Tarybos narė Diana Mickutė. Posėdžio metu buvo tvirtinama LURK poziciją dėl karinių veiksmų 

Ukrainoje, taip pat ŠMM viceministras R. Vaitkus pristatė, kad MSĮ redakcija pasirodys jau kitą 

savaitę. Buvo kalbama apie informacinių sistemų naudojimą. 
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Papildomai Tarybos nariams buvo pristatyta situacija dėl PSD, kadangi iškilo klausimas apie tai, 

kad metų viduryje (gruodžio-sausio mėn.) baigę studijas studentai nėra apdrausti, tuo tarpu vasarą 

baigę studijas yra draudžiami iki rugpjūčio 30 d. Šio metu aiškinamasi kaip galima būtų ištaisyti šią 

problemą. 

Pasisakė: Diana Mickutė (KUSS), Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA) 

 

 

5. SVARSTYTA. Dėl atstovo delegavimo į darbo grupę dėl geriausiai vidurinio ugdymo 

programą baigusiųjų eilės sudarymo 2016 metai tvarkos aprašo projektui  parengti. 

Paulius Baltokas pristatė, kad yra gautas raštas į ministerijos su prašymu deleguoti atstovą į šią 

darbo grupę.  

SIŪLYMAS:  Paulius Baltokas Tarybai siūlo deleguoti jį.  

BALSAVO: UŽ-14, PRIEŠ-0, SUSILAIKĖ-0 

NUTARTA: Bendru sutarimu patvirtintas Pauliaus Baltoko delegavimas į darbo grupę dėl 

geriausiai vidurinio ugdymo programą baigusiųjų eilės sudarymo 2016 metai tvarkos aprašo 

projektui  parengti. 

 

 

6. SVARSTYTA. Dėl LSS Valdybos sudėties.  

Klausimą pristatė Tarybos narė Gabrielė Gendvilaitė. Teirautasi dėl Valdybos sudėties po Aurimos 

Švedaitėsatsistatydinimo.  

Paulius Baltokas pristatė, kad patvirtinus naują Reglamentą pasikeičia Valdybos narių rinkimų 

tvarka, todėl nebuvo šaukiami skuboti rinkimai. Kitas Tarybos posėdis planuojamas gegužės 1-ą 

dieną Kaune, ten ir vyks Valdybos nario rinkimai. Artimiausiu bus paskelbti rinkimai. 

Pasisakė: Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA), Gabrielė Gendvilaitė (ŠU SA), Diana 

Mickutė (KUSS), Monika Simaškaitė (KTU SA). 

 

7. SVARSTYTA. Informacinis klausimas dėl KTU SA ataskaitos teikimo ir rinkim ų 

konferencijos. 

Monika Simaškaitė  pristatė ir pakvietė dalyvauti KTU SA ataskaitos teikimo ir rinkimų 

konferencijoje. Konferencija vyks balandžio 26 d. III KTU rūmuose nuo 11 val. Vakarinė dalis 

vyks Žalgirio arenoje, apie nakvynės poreikį informuoti iki balandžio 19 dienos. 
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8. SVARSTYTA. LSS Tarybos pozicija dėl vieningo Kauno universiteto įkūrimo.  

Klausimą pristatė Paulius Baltokas. Jis pasiteiravo ar Tarybą nori suformuoti poziciją dėl vieningo 

Kauno universiteto įkūrimo. 

Pasisakė: Justinas Petkus (VDU SA), Paulius Baltokas (STUDENTŲ SĄJUNGA) 

SIŪLYMAS: Šiuo laikotarpiu, kai vyksta pasiruošimo darbai bei koncepcijos kūrimas, Lietuvos 

studentų sąjunga neformuoja savo pozicijos dėl vieningo Kauno universiteto kūrimo. 

BALSAVO: UŽ-14, PRIEŠ-0, SUSILAIKO-0 

NUTARTA: Lietuvos studentų sąjunga neformuoja pozicijos šiuo klausimu. 

 

 

 

 

 

Pirmininkas      Paulius Baltokas 

 

 

 

Sekretorė      Anastasija Pydyk 


